
 
 

Referat Haustmøte Hopp og Kombinert, Skype/telefon 28.10.2019 

Til stades: Henning Sætre, Johnny Seljeset, Lars Kveen, Vidar Stavik, Jan Inge Årdal, Jon Ove Lomheim 

Forfall: Lars Brekke 

Sak 01) Godkjenning av innkalling og sakliste  

Vedtak: 

Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 

 

 Sak 02) Val av referent  

Vedtak: 

Jon Ove Lomheim valt som referent 

Sak 03) Orientering frå Haustmøtet i NSF 

Jan Inge Årdal møtte på NSF sitt haustmøte (dato)  

Viktigaste infoen for krinsen er følgjande: 

• Raw Air-akedemiet  

Henning tek kontakt med Tore Øvregård om mogeleg  renn i Stryn 

• Startkontigent.  Oppmoding om ikkje ta maks sats på krinsrenna 

• Småbakkar.  Vant kan vurderast sløyfa med god terrengtillpassing (og terreng rundt elles er 

trygt) 

 

Sak 04) Terminliste 2019-2020 

Vedtak: 

Framlegg frå terminlisteansvarleg (Jon Ove) vart gjennomgått og vedteke med mindre justeringar i 

møtet.  Revidert versjon av komiteen sitt framlegg er vedlegg til referat. Framlegg vert å sende til 

Hordaland og Møre & Romsdal skikrets til uttale.  

Komiteen handsamar framlegg på nytt etter tilbakemelding frå nabokrinsane og handsamast i neste 

møte, førebels sett til 2. desember 2019.  

 

Sak 05) Handlingsplan 2019-2021 

Vedtak:: 

Hanlingsplan vert å drøfta i neste møte med betre førebuing saman med Ingrid 

 



 
 

Sak 06) Status anleggsprosessar 

Stryn sentrum: Endeleleg plassering er ikkje bestemt, men målet er bygging i 2020  

Bjørkelibakkane (Veten il/ Stryn):   Henning følgjer opp avtale om møte 

Førde:  Ny rekrutteringsbakke ved Langeland skisenter (positivt !) 

 Rydding gamle hoppbakkar for ny aktivitet. 

              Plastbakken sett på vent til kommunen og idrettslaget har bestemt arealbruken i  

              Hafstadparken. 

Hafslo:  Arbeider framleis med grunneigaravtalar, men håpar framleis på byggestart 2020. 

Andre sentrumsnære rekrutteringsbakkar på plast:  

 Det er ikkje kome i gang konkret framdrift for andre sentrumsnære rekrutteringsbakkar på  

               plast. Jon Ove har lovt å bistå Sogndal idrettslag i tilfelle dei finn plass til hoppanlegg  i ny   

               arealplan for sentrum. 

Sak 07) Økonomisk rapport  

Vedtak:  

1. Komiteen ber om  reiserekning frå utøvarar på samlingar og renn utanfor krinsen (og for 

deltakaravgifta frå storsamling i Midstua).  Godkjenning på neste møte for det som ikkje er 

avklart. 

2. Elles tek HKK rekneskapsrapport til orientering. 

 

Sak: 08)  Eventuelt 

1. Neste møte omkring månadskifte november/ desember 2019.   

Framlegg: Måndag 02.12.2019, kl 19.30. 

Enten alle kun på telefon eller alle kun på skype.  Jon Ove testar skype på førehand med dei 

som ikkje fekk skype til å fungera i kveld. 

2. Oppfølgingsaker frå dette møtet har prioritet 

 

Ref.  Jon Ove 

 


